

No. 9464. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF RACIAL DISCRIMINATION. NEW YORK, 7 MARCH 1966 [*United Nations, Treaty Series, vol. 660, I-9464.*]

DECLARATION UNDER ARTICLE 14***State of Palestine**

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 8 August 2019

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 8 August 2019

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 9464. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION RACIALE. NEW YORK, 7 MARS 1966 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 660, I-9464.*]

DÉCLARATION EN VERTU DE L'ARTICLE 14***État de Palestine**

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 8 août 2019

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 8 août 2019

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

... the Government of the State of Palestine makes the following declaration in relation to article 14 and recognizes the competence of the Committee to receive and consider communications from individuals and groups of individuals within its jurisdiction claiming to be victims of violation by State of Palestine of any rights set forth in this Convention, and who have exhausted all available legal means provided for by the national legislation.

State of Palestine indicates the Independent Commission for Human Rights as the body with the competence to receive and consider complaints from individuals and groups that claims to be victims of violations of any rights set forth in the Convention.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

... le Gouvernement de l'État de Palestine déclare, conformément à l'article 14 de la Convention, qu'il reconnaît la compétence du Comité pour recevoir et examiner des communications émanant de personnes ou de groupes de personnes relevant de sa juridiction qui se plaignent d'être victimes d'une violation, par l'État de Palestine, de l'un quelconque des droits énoncés dans la présente Convention et qui ont épuisé tous les recours juridiques disponibles prévus par la législation nationale.

L'État de Palestine désigne la Commission indépendante des droits de l'homme comme organisme ayant compétence pour recevoir et examiner les pétitions émanant de personnes ou de groupes de personnes qui se plaignent d'être victimes d'une violation de l'un quelconque des droits énoncés dans la présente Convention.